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PROTOKÓŁ Nr XIX.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 17 czerwca 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 14.30. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 13 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Pana Tomasza Sroczyńskiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, Dyrektora Zakładu Komunalnego Leszka Klima, 

Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana 

Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie i 

Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy oraz mieszkańców. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

uwzględnienie w porządku obrad następujących zmian: 

- wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 

Barcikowice w Zielonej Górze – druk nr 177, 

W to miejsce wprowadzić projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu autodromu w Zielonej Górze – sołectwo Stary 

Kisielin – druk nr 189,  

- oraz wprowadzenie jako pkt.13 projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 188 a dotyczy to sołectwa Łężyca. 

Na komisjach projekty tych uchwał były już dzisiaj omówione. 

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zaproponował wprowadzenie jeszcze dodatkowego pkt. jako 14 z 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – będzie to druk nr 173 czyli o numerze 

takim jaki został na ostatniej Sesji nie wprowadzony do porządku obrad Sesji.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za wycofaniem projektu 

uchwały nr 177 z porządku obrad. 

 

Za wycofaniem projektu głosowało13 radnych. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad kolejnych 

projektów uchwał tj.w sprawach: 

- opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

autodromu w Zielonej Górze – sołectwo Stary Kisielin – druk nr 189,  

- opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 188 , 

- zmieniającą uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 173. 

Projekty zostały przyjęte do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wniesionymi 

poprawkami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów ostatnich dwóch Sesji. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół przebiegu XVII Sesji zwyczajnej został przyjęty przy 12 głosach za i 1 wstrzymującym się  

Protokół z przebiegu Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty przy 12 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

 

4. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 176. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie.. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.169.2016. 

 

2) 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu autodromu w Zielonej Górze – sołectwo Stary Kisielin –- druk 189, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.170.2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Edukacyjnego nr 4 w Zielonej Górze – druk nr 178. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 



4 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.171.2016. 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 4 w Zielone Górze – druk nr 179. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.172.2016. 

 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Edukacyjnego nr 5 w Zielonej Górze – druk nr 180. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 



5 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.173. 2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 5 w Zielone Górze – druk nr 181. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.174.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Edukacyjnego nr 6 w Zielonej Górze – druk nr 182. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.175.2016. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 6 w Zielone Górze – druk nr 183. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.176.2016. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Edukacyjnego nr 7 w Zielonej Górze - druk nr 184. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.177.2016. 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 7 w Zielone Górze – druk nr 185. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.178.2016. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Edukacyjnego nr 8 w Zielonej Górze – druk nr 186. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.179.2016. 

 

12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 8 w Zielonej Górze – druk nr 187. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.180.2016. 

 

13/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały opinii o projekcie uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy w Zielone Górze – druk nr 188.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.181.2016. 

 

14/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 173. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przypomniał, że projekt tej uchwały nie został wprowadzony do 

porządku obrad ostatniej Sesji zwyczajnej, z uwagi na wątpliwości jakie wówczas były odnośnie zadań 

ujętych w projekcie, jak i zastrzeżeń co do sposobu zwołania zebrania. Przewodniczący Rady Dzielnicy 

oświadczył, że kwestie te zostały wyjaśnione i na wniosek Pani radnej Agnieszki Kozakiewicz, projekt 

ten przedstawiamy dzisiaj i był on już omawiany na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, spytał czy są pytania do projektu uchwały. 

W dyskusji, w której głos zabrał również przedstawiciel mieszkańców oprócz kwestii sposobu zebrania 

podkreślił brak informacji o wykorzystaniu środków publicznych w latach poprzednich, wyrażono 

również obawę co do realizacji kolejnych inwestycji w tym budowy oświetlenia ulicznego na osiedlu 

Czarkowo. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, dodał że zebranie wiejskie uchwałę zebrania może w każdej chwili 

zmienić, wówczas my podejmiemy kolejną uchwałę. 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu, dodał że wg naszej wiedzy ulice jakie Pan wymienił są w trakcie 

realizacji budowy oświetlenia. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 9 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIX.182.2016 

 

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji bądź zapytania. 

 

. 

7.Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Zarządu, powiedział że w związku z okresem wakacyjnym. przygotowane zostały: 

półkolonie w sołectwie Jany, mamy zaplanowane 3 wycieczki dla dzieci jednodniowe, stąd prośba do 

sołtysów i radnych o pomoc w zorganizowaniu grup na te wyjazdy. 

Odbędą się również warsztaty taneczne, które rozpoczną się 25-29 czerwca w PSP Przylep, warsztaty 

bilardowe w dniach od 1 do 5 sierpnia, na które zapraszamy szkoły Ochlę i Zawadę oraz warsztaty 

tenisa stołowego, które odbędą się w szkole w Drzonkowie w dniach 1-6 sierpnia, ponadto 

zorganizujemy obóz strażacki w dniach 25 lipiec do 3 sierpnia nad morzem i ostatnia uroczystość to 

Święto Dzielnicy, które odbędzie się w dniu 27 sierpnia w Zatoniu. 

 

Dyrektor Leszek Klim omówił temat związany z równaniem dróg gruntowy, szczególnie tych w 

najgorszym stanie oraz dróg z tzw. tłucznia, w tym też celu zachodzi pilna konieczność zakupu walca. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy podał terminy Sesji zwyczajnych na II półrocze br, Sesje odbędą się 

W dniach: 19 sierpnia,16 września,14 października, 18 listopada i 16 grudnia 2016r. 

 

 

Na tym o godz. 15.45 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołował                 Sekretarz Obrad       Przewodniczący 

                       Rady Dzielnicy  

………………..              ………………….                          …………………… 

Paweł Wawryk    Marek Karwacki        Zenon Rabęda 

 


